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Zápisnica 

30. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

22. novembra 2022 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Realizovať osobné pohovory 

s nepedagogickými zamestnancami formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom 

formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov 

Aktuálne záležitosti 

2.2 Návrh Vnútornej hodnotiacej správy vnútorného systému Trnavskej univerzity 

v Trnave 

2.3 Návrh Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu Vnútorný systém zabezpečovania kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 18. novembra 2021 

2.4 Návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave o habilitačných 

konaniach a inauguračných konaniach zo dňa 17. januára 2022  

2.5 Návrh Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a 

hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave z 9. novembra 

2021 

2.6 Návrh Dodatku č. 1 k Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 9. marca 2021 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

3.1 Návrh Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške školného a 

poplatkov spojených so štúdiom na Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 

2023/2024 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

 Ročný plán úloh 

 4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt  

 do Týždňa vedy a techniky 2022 

Aktuálne záležitosti 

4.2 Návrh Zásad určenia zástupcu študentov na výberových konaniach na obsadzovanie 

pracovných miest vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných 

pracovníkov, funkčných miest profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov 

Trnavskej univerzity v Trnave  

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 
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Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Návrh aktualizácie Katalógu pracovných činností na TU 

7.2 Návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora  Trnavskej univerzity v Trnave č. 8/2016 o 

poskytovaní cestovných náhrad pri pracovných cestách 

7.3 Návrh nového Cenníka nájomného nebytových priestorov Trnavskej univerzity 

v Trnave 

7.4 Návrh odporúčaných Opatrení na úsporu spotreby plynu  na Trnavskej univerzite 

v Trnave 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 30. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť 

prof. ThLic. Miloša Lichnera, SJ, D.Th., prorektora pre vonkajšie vzťahy, ako aj prof. JUDr. 

Mgr. Andreu Olšovskú, PhD., dekanku Právnickej fakulty TU, ktorú na zasadnutí zastupovala 

ThLic. Mgr. Michaela Moravčíková, Th.D., prodekanka pre rozvoj, bez hlasovacieho práva. 

Zároveň privítal doc. Jozefa Žuffu, PhD., prodekana pre rozvoj Teologickej fakulty TU, ktorý 

zastupoval bez hlasovacieho práva Dr. h. c. prof. doc. JUDr. Mareka Šmida, PhD., dekana 

Teologickej fakulty TU. Dekan Teologickej fakulty TU bol prihlásený na zasadnutí online iba 

pri prerokovaní materiálu, ktorého bol spracovateľom. Rektor univerzity oboznámil členov KR 

TU s navrhnutým programom a požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Realizovať osobné pohovory s nepedagogickými zamestnancami formou nadriadený s 

podriadeným prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. Ako vysvetlil, 

úloha sa postupne plní aj keď bola mierne spomalená množstvom inej administratívnej práce. 

Podotkol, že úloha sa v najbližšom období musí splniť, keďže tvorí súčasť štandardov 

univerzity. KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 1/30-22112022 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Realizovať osobné pohovory s nepedagogickými zamestnancami formou nadriadený s 

podriadeným prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. 

Z: prof. Bílik 

 



3 
 

2.2  

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom Vnútornej hodnotiacej 

správy vnútorného systému Trnavskej univerzity v Trnave. Rektor univerzity privítal na 

zasadnutí zástupkyňu študentov, predsedníčku Študentskej rady TU Nicole Makoóvú, ktorá 

k predloženému materiálu zaslala pripomienku technického charakteru. Skonštatoval, že ide 

o kľúčový materiál, ktorého prijatie je posledným krokom pred podaním žiadosti o posúdenie 

vnútorného systému univerzity so štandardmi Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké 

školstvo (ďalej len „SAAVŠ“). Poďakoval všetkým, ktorí sa na návrhu Vnútornej hodnotiacej 

správy vnútorného systému TU podieľali, či už poskytnutím materiálov, ale aj jeho 

spracovaním, ktoré zastrešovala riaditeľka Oddelenia pre analýzy a stratégie v oblasti 

zabezpečovania kvality TU (ďalej len „riaditeľka oddelenia pre kvalitu“). Ako dodal, ide 

o rozsiahly materiál, ktorý obsahuje všetky potrebné informácie. Rektor univerzity odovzdal 

slovo riaditeľke oddelenia pre kvalitu, ktorá bola pripravená odpovedať na otázky 

a pripomienky zo strany členov KR TU. Riaditeľka oddelenia pre kvalitu poukázala na niektoré 

technické nedostatky, kde poprosila dekanku a dekanov fakúlt o nápravu. Jednalo sa 

o zverejnenie aktívneho webového odkazu na disciplinárne komisie fakúlt, zverejnenie zápisníc 

z programových a odborových rád na centrálne úložisko univerzity, ako aj o zverejnenie 

zoznamu členov programovej a odborovej rady a výročných správ fakúlt. Ako ďalej uviedla, 

jednotlivé požiadavky pošle dekanom fakúlt v písomnej forme. Riaditeľka oddelenia pre 

kvalitu vysvetlila členom KR TU, aké sú ďalšie procesy schvaľovania návrhu Vnútornej 

hodnotiacej správy vnútorného systému Trnavskej univerzity v Trnave, aj aké prílohy budú jej 

súčasťou. Po schválení členmi KR TU bude dokument predložený na schválenie Vedeckej rady 

TU (ďalej len „VR TU“) a následne Rade pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského 

vzdelávania TU (ďalej len „RVHK“). Súčasťou správy budú dve tabuľky, jedna sa týka 

študijných programov, ktoré univerzita poskytuje, druhá sa týka habilitačných a inauguračných 

konaní. Ďalšiu prílohu tvoria indikatívne ukazovatele a ich vyhodnotenie v Periodickej 

hodnotiacej správe. Jednou z príloh bude aj zoznam vnútorných predpisov za oblasť vnútorného 

systému univerzity. Ako riaditeľka oddelenia pre kvalitu uviedla, univerzita dodržiava 

stanovený časový harmonogram. Rektor univerzity doplnil, že dokument ešte prejde jazykovou 

korekciou a niektoré jeho časti budú musieť byť preložené do anglického jazyka.  

 Jedinú otázku k predloženému materiálu adresoval dekan FF, ktorého zaujímali číselné 

kódy študijných odborov, respektíve, či sa univerzita bude držať ich číslovania podľa Vyhlášky 

Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky o sústave študijných 

odborov SR, alebo štvorčíselných kódov, ktoré sa uvádzajú na Portáli vysokých škôl. K jeho 

otázke nasledovala medzi členmi KR TU diskusia, ktorá skončila s výsledkom, že univerzita sa 

bude držať štvormiestnych kódov, ktoré sa nachádzajú na Portáli vysokých škôl. Pretože nikto 

z prítomných členov už nemal k predloženému návrhu žiadne pripomienky, rektor univerzity 

dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Vnútornej hodnotiacej správy vnútorného systému Trnavskej 

univerzity v Trnave v predloženom znení. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 
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za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 V závere tohto bodu rektor univerzity poďakoval predsedníčke Študentskej rady TU za 

iniciatívu obnovenia absolventského klubu Alumni, ktorej je veľmi naklonený. Ako uviedol, 

pokusy o oživenie tejto myšlienky boli iniciované z vedenia univerzity už v minulosti, no nikdy 

sa ju nepodarilo zrealizovať, pretože nemala dostatočnú podporu zo študentského prostredia, 

ktoré sa však zmenilo a aktuálne ju vidí ako realizovateľnú.  

2.3 

 KR TU sa postupne zaoberalo návrhmi štyroch dodatkov vnútorných predpisov, kde 

rektor univerzity odovzdal slovo dekanovi TF, ktorý bol ich spracovateľom. Dekan TF 

vysvetlil, že uvedené návrhy dodatkov boli predložené na prerokovanie a schválenie z dôvodu 

ich zosúladenia so zákonom o vysokých školách a s Dodatkom č. 3 Štatútu Trnavskej univerzity 

v Trnave. Dodal, že pri aktualizácii dodatkov sa myslelo aj na prípravu nového štatútu 

univerzity. Predmetné návrhy dodatkov pozmeňujú schvaľovacie procesy daných vnútorných 

predpisov podľa platnej legislatívy. Ako prvým sa členovia KR TU zaoberali návrhom Dodatku 

č. 1 k vnútornému predpisu Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 18. novembra 2021. Nakoľko k predloženému 

návrhu neboli zaslané žiadne pripomienky, a žiadne ani neodzneli na rokovaní, dal rektor 

univerzity hlasovať. KR TU prijalo uznesenie.  

UZNESENIE KR TU 3/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu Vnútorný systém 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 18. 

novembra 2021 v predloženom znení. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

2.4 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo návrhom Dodatku č. 1 k Smernici rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave o habilitačných konaniach a inauguračných konaniach zo dňa 

17. januára 2022. K tomuto materiálu bola zaslaná pripomienka od dekanky PdF, ktorá 

poukazovala na to, že Vedecká rada TU by mala tento vnútorný predpis a jeho dodatky 

schvaľovať a nie sa k nim len vyjadrovať. Dekan TF reagoval, že po legislatívno-technickej 

stránke to nie je problém, len je dôležité myslieť na to, že toto rozhodnutie sa následne premieta 

do viacerých vnútorných predpisov univerzity a jedným z nich je aj Štatút TU. Rektor 
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univerzity konštatoval, že je to jedna z kľúčových vecí, ktoré Vedecká rada TU vykonáva 

a preto s týmto návrhom súhlasí. Členom KR TU dal hlasovať a tí prijali uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 4/30-22112022 

KR TU rozhodlo, že Vedecká rada TU bude mať schvaľovaciu kompetenciu pri Smernici 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave o habilitačných a inauguračných konaniach 

a zároveň poverilo rektora univerzity zabezpečiť zapracovanie tejto kompetencie do 

ďalších, s tým súvisiacich vnútorných predpisov. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

Následne dal rektor univerzity hlasovať o návrhu dodatku a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 5/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

o habilitačných konaniach a inauguračných konaniach zo dňa 17. januára 2022  

s pripomienkou, ktorá odznela na rokovaní KR TU dňa 22. novembra 2022. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

2.5 

 KR TU sa ďalej zaoberalo návrhom Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu Pravidlá 

tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej univerzity 

v Trnave z 9. novembra 2021. Pretože k návrhu neboli doručené žiadne pripomienky a ani na 

rokovaní neodzneli žiadne pozmeňujúce návrhy, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo 

uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 6/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k vnútornému predpisu Pravidlá tvorby, úpravy, 

schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave 

z 9. novembra 2021 v predloženom znení. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 
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za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

2.6 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo návrhom Dodatku č. 1 k Štatútu Rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 9. 

marca 2021, ku ktorému taktiež neboli doručené žiadne pripomienky, a ani žiadne neodzneli na 

zasadnutí. Rektor univerzity dal o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie:  

UZNESENIE KR TU 7/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave z 9. marca 2021 

v predloženom znení. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o probléme, ktorý vznikol podanou sťažnosťou študentiek FF TU na jedného z pedagógov za 

jeho odprezentované názory na prednáškach, a ktorý bol zároveň medializovaný. Ako dodal, 

celú situáciu sa podarilo univerzite, a hlavne vedeniu fakulty, vyriešiť kultivovaným spôsobom. 

Uskutočnilo sa stretnutie oboch strán, kde si mali možnosť celý problém vydiskutovať a rektor 

univerzity naň dostal aj pozitívnu spätnú väzbu, 

- o stretnutí s rektorkou partnerskej Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave (ďalej len „UCM“) 

a zástupcami ministerstva školstva v súvislosti s vypísanou výzvou na podporu strategického 

rozvoja, ktorej cieľom je podporiť integráciu verejných vysokých škôl, a ktorej podmienky sú 

nastavené tak, že sa javí ako nerealizovateľná pre žiadnu univerzitu,  

- o snahe získať termín na spoločné stretnutie so štátnym tajomníkom ministerstva školstva, 

kde by mohli o podmienkach projektu rokovať všetky tri strany, naša univerzita, UCM 

a ministerstvo školstva. Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre 

rozvoj“) doplnil, že projekt na základe stanovených podmienok, a to najmä finančných, 

nevyzerá reálne pre našu ako aj partnerskú univerzitu. 

- o návrhu nového Štatútu TU, ktorý vypracovala pracovná skupina. Ako uviedol, materiál si 

musí podrobne preštudovať,  a následne bude predložený na najbližšie rokovanie KR TU, 

- o poslednom zasadnutí Správnej rady TU (ďalej len „SR TU“) v pôvodnom zložení, ktoré sa 

uskutočnilo 10. novembra 2022, 

- o nomináciách z ministerstva školstva na členov SR TU, ktoré univerzite ešte neboli doručené. 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí sa rektor univerzity obrátil na predsedu Akademického 

senátu TU (ďalej len „AS TU“), aby členov KR TU informoval o vyhlásení voľby kandidátov 
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na funkciu rektora univerzity. Predseda AS TU poďakoval za slovo a informoval členov KR 

TU, že vyhlásenie volieb kandidátov na funkciu rektora univerzity, bolo zverejnené na 

webovom sídle univerzity aj jej sociálnych sieťach. Dodal, že vyhlásenie volieb je potrebné  

zverejniť ešte v anglickom jazyku a rovnako zabezpečiť aj zverejnenie na webovom sídle 

ministerstva školstva. V súvislosti s voľbami rektora univerzity dal do pozornosti dva dôležité 

termíny, a to posielanie návrhov na kandidátov do konca februára a samotné voľby, ktoré sa 

budú konať v polovici marca. 

 Predseda AS TU sa dotkol aj problematiky kreovania nového zloženia SR TU, kde sa 

čaká na nominácie kandidátov zo strany ministerstva školstva. Ako dodal, nové zloženie SR 

TU bude z polovice kreované AS TU a z polovice ministerstvom školstva. AS TU bude voliť 

päť členov do SR TU, z toho dvoch zástupcov bude voliť iba študentská časť AS TU a ako 

celok bude AS TU voliť zvyšných troch členov. Akonáhle budú univerzite zaslané nominácie 

zo strany ministerstva školstva, AS TU môže zrealizovať verejné vypočutie navrhnutých 

kandidátov, pričom predseda AS TU zdôraznil, že by bol rád, ak by sa vypočutie zrealizovalo 

v decembri, aby bola nová SR TU funkčná na začiatku nového roka, aj v súvislosti s blížiacimi 

sa voľbami rektora univerzity. Predseda AS TU poukázal na to, že verejné vypočutie by malo 

byť realizované v priestoroch, ktoré tejto udalosti prináležia a preto požiadal rektora univerzity 

o aulu Pazmaneum. Ďalej doplnil, že verejné vypočutie kandidátov musí byť dostupné online 

cez streamovacie služby a taktiež musí byť dostupné v archíve minimálne do skončenia 

kreovania SR TU. Zároveň je potrebné k verejnému vypočutiu prizvať aj zástupcu ministerstva 

školstva. Rektor univerzity poďakoval predsedovi AS TU za informácie a v závere konštatoval, 

že kreovanie nového zloženia SR TU je náročný proces. 

 

Bod 3 

3.1 

 Rektor univerzity odovzdal slovo prorektorke pre vzdelávanie, kvalitu a akreditáciu 

(ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“) ako spracovateľke predloženého návrhu Vyhlášky 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške školného a poplatkov spojených so štúdiom na 

Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 2023/2024. Prorektorka pre vzdelávanie 

poďakovala za slovo a uviedla, že všetky návrhy a požiadavky, ktoré prišli zo strany fakúlt boli 

do návrhu vyhlášky zapracované. K predloženému materiálu jej prišla pripomienka od dekanky 

PdF, ktorá sa týka predĺženia termínu v čl. 2 ods. 19, kde bol pôvodný termín posúdenia žiadosti 

do 5. decembra, no návrh dekanky PdF je na 8. decembra. Ako uviedla, so zapracovaním návrhu 

súhlasí, no keďže ide o hraničný termín, požiadala dekanov, aby z jednotlivých študijných 

oddelení chodili materiály včas. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia týkajúca sa školného 

za jeden deň, ktoré je v návrhu vyhlášky zapracované. Prorektorka pre vzdelávanie uviedla, že 

požiadavka školného za jeden deň vzišla len zo strany ministerstva školstva, ktoré k tomu, 

napriek viackrát adresovanej otázke, nedalo odpoveď. Rovnako sa informovala na iných 

univerzitách, kde neplánujú vyberať školné za jeden deň a táto požiadavka nevyplýva ani z 

legislatívy. Rektor univerzity ukončil diskusiu s tým, že školné za jeden deň bude vypustené 

z návrhu vnútorného predpisu s tým, že je kompetenciou rektora univerzity rozhodnúť 

v konkrétnom prípade o osobitnom prístupe. Keďže k predloženému materiálu neodzneli už 

žiadne pripomienky, dal rektor univerzity o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 8/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške 

školného a poplatkov spojených so štúdiom na Trnavskej univerzite v Trnave na 

akademický rok 2023/2024  s pripomienkami, ktoré odzneli na rokovaní KR TU dňa 22. 

novembra 2022. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 V rámci aktuálnych záležitostí sa prorektorka pre vzdelávanie obrátila na dekanov 

fakúlt, ako aj na prítomnú predsedníčku Študentskej rady TU, keďže sa jej množia rôzne 

podnety od študentov, ktoré sa často týkajú ich slabej informovanosti zo strany vyučujúcich. 

Medzi členmi KR TU vznikla diskusia. Rektor univerzity konštatoval, že podnety je potrebné 

riešiť na úrovni fakúlt a nie prorektorky pre vzdelávanie a vedenia univerzity. Doplnil, že 

kľúčovou povinnosťou je informovať študentov, no zároveň ich upozorniť aj na to, aby zasielali 

podnety tam, kde sa dajú vyriešiť, teda na príslušné katedry a fakulty. Poprosil predsedníčku 

Študentskej rady, aby informovala študentov, že na podávanie podnetov sú na univerzite 

zaužívané určité postupy, ktoré je potrebné dodržiavať. 

Bod 4 

4.1  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej 

fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2022. Ako doplnil, členom KR TU poslal pred zasadnutím 

tabuľku, v ktorej sú podrobnejšie popísané aktivity v rámci Týždňa vedy a techniky za každú 

fakultu. Konštatoval, že celkovo sa konalo 46 aktivít, čo je oproti minulým rokom zaujímavý 

nárast a zatiaľ aj historicky najvyšší počet. Po dvoch rokoch pandémie, sa mohli aktivity, ktoré 

boli len online, opäť realizovať prezenčne. Doplnil, že kompletné informácie o Týždni vedy 

a techniky budú zverejnené aj na webovom sídle univerzity a zároveň budú poskytnuté Centru 

vedecko-technických informácií SR, ktoré na ich základe vytvára celoslovenskú štatistiku. KR 

TU prijalo uznesenie:  

UZNESENIE KR TU 9/30-22112022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2022. 

Z: prof. Rábik 

 

 

 



9 
 

4.2 

 V nasledujúcom bode predložil prorektor pre vedu návrh Zásad určenia zástupcu 

študentov na výberových konaniach na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských 

učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkčných miest profesorov a docentov 

a funkcií vedúcich zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave v Trnave. Ako informoval 

členov KR TU, vytvorenie tohto vnútorného predpisu vyplynulo z aktuálne platnej legislatívy. 

Doplnil, že požiadal o spoluprácu predsedu AS TU, aby sa na návrh vnútorného predpisu pozrel 

z právnického hľadiska, keďže ide o predpis, ktorý sa týka aj študentskej časti. K predloženému 

návrhu mu bola doručená pripomienka od dekana TF, ktorá sa týkala toho, že legislatíva, 

konkrétne čl. 77 ods. 7 vysokoškolského zákona neurčuje, aby sa študentská časť podieľala na 

výberových konaniach na obsadzovanie pracovných miest všetkých vysokoškolských učiteľov 

a výskumných pracovníkov, ani funkčných miest všetkých vedúcich zamestnancov, ale výlučne 

iba funkčných miest docentov a funkčných miest profesorov. Prorektor pre vedu konštatoval, 

že v tomto prípade išlo o nepozornosť a tento pozmeňujúci návrh prijíma. Ako uviedol, ide 

o dôležitú vetu, ktorá vymedzuje funkčnosť tohto predpisu. Dekan TF upozornil, že v súvislosti 

s jeho pripomienkou bude potrebné zmeniť znenie niektorých častí vnútorného predpisu, ako 

aj celého názvu vnútorného predpisu na „Zásady určenia zástupcu študentov na výberových 

konaniach na obsadzovanie funkčných miest profesorov a docentov Trnavskej univerzity v 

Trnave v Trnave.“ Keďže k predloženému materiálu na rokovaní  neodzneli ďalšie 

pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať o uznesení: 

UZNESENIE KR TU 10/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Zásad určenia zástupcu študentov na výberových konaniach na 

obsadzovanie funkčných miest profesorov a docentov Trnavskej univerzity v Trnave 

v Trnave  s pripomienkami, ktoré odzneli na rokovaní KR TU dňa 22. novembra 2022. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vedu, že koncom novembra 

končí niektorým členom VR TU funkčné obdobie a ako doplnil, príde aj k určitým obmenám 

členov, na ktorých sa aktuálne pracuje. V závere konštatoval, že túto personálnu otázku je 

potrebné vyriešiť v čo najkratšom období, aby bola zachovaná funkčnosť VR TU. 

 Po prerokovaní tohto bodu sa dekan TF s prítomnými členmi KR TU rozlúčil 

a z rokovania sa odhlásil.  

Bod 5 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 



10 
 

- o aktualizovanom rozpočte k výstavbe kongresovej auly pri právnickej fakulte, ktorý 

predpokladá investíciu približne tri a pol milióna eur, čo zásadne mení situáciu, keďže ide 

o vyššiu finančnú potrebu ako sa očakávalo, 

- o stavebnom povolení k budove Adalbertinum, kde sa riešia už len drobné formality, 

- o pracovnom stretnutí s dodávateľom systému MAIS, na ktorom bolo témou rozšírenie 

verejného portálu a implementácia potrebných príloh. Členom KR TU interpretoval výsledky 

pracovného stretnutia, ktoré sú doložené aj zápisom, 

- o rekonštrukcii havarijného stavu strechy PdF, kde je pripravený návrh zmluvy aj súťažné 

podklady. Kvestorka univerzity v tomto bode doplnila, že rekonštrukcia sa bude realizovať 

mimo výučbového obdobia, pričom presný časový rámec bude konzultovaný s dekankou 

fakulty. Viac informácií, ako aj obmedzenia a bezpečnostné nastavenia budú špecifikované až 

po ukončení súťaže na dodávateľa rekonštrukčných prác. Rektor univerzity konštatoval, že 

univerzita si je vedomá veľkého nárastu cien a pri tvorbe rozpočtu na to bude myslieť. 

Možnosťou je aj žiadosť o kapitálovú dotáciu na dofinancovanie, kde bude týmto nárastom cien 

argumentovať. 

 

Bod 6 

  

 Pretože na rokovaní nebol prítomný prorektor pre vonkajšie vzťahy a ani mu z Ročného 

plánu úloh nevyplývali žiadne úlohy, o ktorých by mal členov KR TU informovať, navrhol 

rektor univerzity bod Vonkajšie vzťahy a spoluprácu vynechať z rokovania. Členovia KR TU 

s jeho návrhom súhlasili.  

Bod 7 

7.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom aktualizácie Katalógu 

pracovných činností na TU, ktorý zdôvodnila kvestorka univerzity ako jeho spracovateľka. Ako 

uviedla, návrh aktualizácie Katalógu pracovných činností TU bol už predložený na ostatnom 

zasadnutí KR TU, no z dôvodu viacerých pripomienok, bol návrh z rokovania stiahnutý. Po 

zapracovaní viacerých pripomienok od členov KR TU ho kvestorka univerzity opäť predložila 

na rokovanie. Ako dodala, všetky pripomienky nebolo možné do návrhu zapracovať a členom 

KR TU tieto dôvody zdôvodnila. K aktuálnemu návrhu jej bolo od členov KR TU zaslaných 

opäť niekoľko pripomienok. Adresované pripomienky od dekanky PF boli do návrhu 

zapracované, až na pripomienku zaradiť k odbornému referentovi pre ekonomickú činnosť na 

fakulte aj komplexné zabezpečenie účtovnej agendy, ktorá nebola prijatá, pretože komplexné 

zabezpečovanie účtovnej agendy sa zabezpečuje na rektoráte univerzity. Ako ďalšou, sa 

členovia KR TU zaoberali pripomienkou dekana FZaSP, ktorý podotkol, že v katalógu 

pracovných činností nie je spomenutý odporúčací charakter materiálu. Kvestorka univerzity 

poznamenala, že tento dokument nie je záväzný, ale má odporúčací charakter. Záväzné je 

nariadenie č. 341/2004 Z. z., ktorým sa ustanovujú katalógy pracovných činností pri výkone 

práce vo verejnom záujme a o ich zmenách a dopĺňaní. Dekanka PdF v rámci pripomienok 

poďakovala kvestorke univerzity za úpravu návrhu aktualizácie Katalógu pracovných činností 

TU, no navrhla, aby tento dokument KR TU neprijímalo, keďže má odporúčací charakter 

a navyše sú v ňom, aj napriek úpravám, stále veľké rozdiely medzi niektorými pracovnými 
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činnosťami. Kvestorka univerzity reagovala, že sa informovala aj na iných univerzitách 

a všetky majú vypracovaný katalóg pracovných činností. Keďže k predloženému materiálu už 

nikto z členov KR TU nemal ďalšie pripomienky a návrhy na doplnenie, rektor univerzity dal 

hlasovať o uznesení:   

 

UZNESENIE KR TU 11/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh aktualizácie Katalógu pracovných činností na TU aj 

s pripomienkami, ktoré odzneli na rokovaní dňa 22. novembra 2022. Schválený materiál 

má odporúčací charakter. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 8 

za: 7 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.   

7.2 

 V nasledujúcom bode rokovania sa členovia KR TU zaoberali návrhom Dodatku č. 2 k 

Smernici rektora  Trnavskej univerzity v Trnave č. 8/2016 o poskytovaní cestovných náhrad pri 

pracovných cestách. Kvestorka univerzity zdôvodnila členom KR TU zmeny, ktoré dodatok 

prináša. Prvou z nich je, že všetky zahraničné pracovné cesty, aj vodičov, schvaľuje GR TU 

a z hľadiska časovej náročnosti je problematické zahraničnú pracovnú cestu vodičov schváliť 

včas. Preto do dodatku zapracovala zmenu, kde bude zahraničné pracovné cesty vodičov 

schvaľovať kvestorka univerzity a členov GR TU o nich bude každý mesiac informovať. Ďalšie 

zmeny boli navrhnuté z Oddelenia pre vonkajšie vzťahy a mobility, pričom ide len o formálne 

úpravy. Tou najzásadnejšou je navýšenie sumy pri pohostení zahraničnej návštevy z 20 eur na 

35 eur. Pretože kvestorke univerzity neboli k návrhu doručené žiadne pripomienky a ani na 

zasadnutí neodzneli žiadne návrhy na zmeny alebo doplnenia, rektor univerzity dal hlasovať 

a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 12/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 2 k Smernici rektora  Trnavskej univerzity v Trnave 

č. 8/2016 o poskytovaní cestovných náhrad pri pracovných cestách v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.   
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7.3 

 Kvestorka univerzity predložila v ďalšom bode rokovania návrh nového Cenníka 

nájomného bytových a nebytových priestorov Trnavskej univerzity v Trnave. Jeho úpravu 

odôvodnila súčasnou situáciou, ktorá súvisí s energetickou krízou. Metodikou k navýšeniu cien 

bolo zohľadnenie inflačného nárastu, ktorý je dostupne verejným údajom na Štatistickom úrade 

SR. Ako doplnila, Cenník nájomného bytových a nebytových priestorov Trnavskej univerzity 

v Trnave sa týka iba externých záujemcov. Pretože kvestorke univerzity neboli k návrhu 

doručené žiadne pripomienky a ani na zasadnutí neodzneli žiadne návrhy na zmeny alebo 

doplnenia, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 13/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh  Cenníka nájomného bytových a nebytových priestorov 

Trnavskej univerzity v Trnave v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.   

7.4 

 V nasledujúcom bode rokovania zdôvodnila kvestorka univerzity návrh odporúčaných 

Opatrení na úsporu spotreby plynu na Trnavskej univerzite v Trnave. V súvislosti s týmto 

bodom informoval rektor univerzity, že aktuálne podpísal zmluvu s dodávateľom plynu. 

Zdôraznil, že ide o odporúčané opatrenia a odovzdal slovo kvestorke univerzity. Tá 

informovala členov KR TU o konkrétnych nárastoch cien aj o dofinancovaní tohto nárastu 

v plnej výške ministerstvom školstva. Dala do pozornosti aj fakt, že situácia na budúci rok 

zostáva zatiaľ nejasná a preto je dôležité snažiť sa ušetriť finančné prostriedky v čo najväčšej 

možnej miere. Ako dodala, tomuto návrhu prechádzali odporúčané opatrenia na úsporu 

elektrickej energie. Pretože kvestorke univerzity neboli k návrhu doručené žiadne pripomienky 

a ani na zasadnutí neodzneli žiadne návrhy na zmeny alebo doplnenia, rektor univerzity dal 

hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 14/30-22112022 

KR TU schvaľuje návrh odporúčaných Opatrení na úsporu spotreby plynu  na Trnavskej 

univerzite v Trnave v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9 

za: 9 

proti: 0 

zdržal sa: 0 
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Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.   

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o pripravovanom návrhu koncesnej zmluvy na zabezpečenie stravovacích služieb zo strany 

externej právnickej kancelárie, ktorá bola predložená na korešpondenčné hlasovanie členom 

SR TU. Po jej schválení bude vypísaná súťaž na dodávateľa. Kvestorka univerzity bude 

informovať členov KR TU o priebehu, 

- o opakujúcom sa vypovedaní zmlúv dodávateľov stravy kvôli nárastu cien, 

- o blížiacom sa konci kalendárneho roka a s tým aj potrebu urýchlených úhrad a platieb 

z fakúlt, aby sa nedostala univerzita do časovej tiesne. 

 

 Rektor univerzity doplnil, že vďaka ušetreným finančným prostriedkom bolo možné 

odmeniť aj zamestnancov na rektoráte a rozhodnutia o odmeňovaní zamestnancov smerujú aj 

k dekanom fakúlt.  

 

Bod 8 

  

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala členov KR TU o poslednom 

zasadnutí SR TU v pôvodom zložení. Hlavnými bodmi zasadnutia SR TU bolo prerokovanie 

návrhu Štatútu SR TU, ktorý bol schválený a odoslaný na registráciu na ministerstvo školstva. 

Rovnako bol schválený aj návrh Zásad voľby kandidáta na funkciu rektora a prijatia návrhu na 

odvolanie rektora, ktorý bol zverejnený na úradnej výveske univerzity. Rektor univerzity 

konštatoval, že Štatút SR TU bol koncipovaný tak, aby si ho nové zloženie SR TU mohlo 

upraviť podľa svojich požiadaviek. Vďaka nemu bude môcť nová SR TU rokovať od svojho 

začiatku.  

Rozličné 

 V rámci posledného bodu pozvala predsedníčka Študentskej rady členov KR TU na 

Mikulášsky večierok, ktorý sa bude konať 7. decembra v priestoroch átria na prízemí budovy 

rektorátu a členom KR TU rozdala pozvánky. Rektor univerzity informoval členov KR TU 

o termíne najbližšieho zasadnutia KR TU, kde bude predložený aj návrh nového Štatútu TU 

a taktiež o blížiacich sa dekanských voľbách na právnickej a pedagogickej fakulte.  

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                  Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 


